
Poznań, dnia 23.01.2018r. 
 
 
 

Prezydent Miasta Poznania 

Jacek Jaśkowiak 

 

 

Interpelacja 

 

w sprawie bezpieczeństwa pieszych w parku Wodziczki 

 

W trakcie spotkań z mieszkańcami zwrócono mi uwagę na fakt, iż w Parku Adama 

Wodziczki mieszkańcy, szczególnie osoby starsze, nie czują się bezpiecznie ze 

względu na poruszające się tamtędy rowery. Seniorzy na spotkaniu zapytali mnie czy 

nie dałoby się zrobić czegoś aby wydzielić odrębne trasy dla rowerów i pieszych. 

 

Proszę o informację czy można podjąć działania aby mieszkańcy czuli się 

bezpieczniej spacerując w tym parku. 

 

 

  

Z poważaniem, 

Małgorzata Dudzic-Biskupska 

Radna Miasta Poznania 

 

 
 
 


